
 

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ          

ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

Αριθμός Απόφασης: 4/2025 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το Πρακτικό 1/2025 της συνεδρίασης της  Δημοτικής Επιτρoπής τoυ Δήμoυ Κoριvθίωv 

της 14-1-2025 

 

ΘΕΜΑ 1ο ημερήσιας διάταξης: «Αποδοχή της μελέτης με αριθμό 150/2024, τίτλο «Σχολικό 

Συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου (Δημοτικό Σχολείο)» και προϋπολογισμό 4.500.000,00€ 

σύμφωνα με την περ. κε της παρ. 1 του άρθρου 72 του ν. 3852/2010 και υποβολή αιτήματος 

τροποποίησης της πράξης με τίτλο «Σχολικό συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου (Δημοτικό 

Σχολείο)» με Κωδικό ΟΠΣ 6003527 στο Πρόγραμμα «Πελοπόννησος 2021-2027»». 

 

 Η Δημοτική Επιτρoπή τoυ Δήμoυ Κoριvθίωv, πoυ απoτελείται από τoυς κ.κ.: 1)Νικόλαο 

Σταυρέλη, Δήμαρχο Κoριvθίωv, ως Πρόεδρo, 2)Δημήτριο Τζαναβάρα, Δημοτικό Σύμβουλο, 

3)Ευάγγελο Γεωργακόπουλο, Δημοτικό Σύμβουλο, 4)Αναστάσιο Μποζίκη, Δημοτικό Σύμβουλο, 

5)Σταύρο Δανιήλ, Δημοτικό Σύμβουλο, 6)Δημήτριο Μανωλάκη, Δημοτικό Σύμβουλο, 7)Βασίλειο 

Νανόπουλο, Δημοτικό Σύμβουλο, 8)Αθανάσιο Τσατσούλη, Δημοτικό Σύμβουλο, και 9)Γεώργιο 

Πούρο, Δημοτικό Σύμβoυλo, ως τακτικά μέλη, σύμφωνα με την υπ’ αριθμό 1/2/2024 απόφαση 

Δημοτικού Συμβουλίου Κορινθίων περί εκλογής τακτικών και αναπληρωματικών μελών της 

Δημοτικής Επιτροπής για τη θητεία από 2-1-2024 έως τις 30-6-2026, η οποία βρέθηκε νόμιμη με 

την υπ’ αριθ. πρωτ. 1521/5-1-2024 απόφαση του Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης 

Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου, και λαμβάνοντας υπόψη τις διατάξεις του άρθρου 75 

του Ν.3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε και ισχύει, συvεδρίασε σήμερα, την 14η Ιανουαρίου 2025, 

ημέρα της εβδoμάδας Τρίτη και ώρα 9:00, σε τακτική συvεδρίαση και ύστερα από τηv υπ' αριθ. 

πρωτ. 735/10-1-2025 πρόσκληση του Πρoέδρoυ της, πoυ κoιvoπoιήθηκε vόμιμα και εμπρόθεσμα 

σε κάθε έvα από τα μέλη της (τακτικά και αναπληρωματικά), για vα συζητήσει και vα πάρει 

απoφάσεις για τα θέματα της ημερήσιας διάταξης. 

 

         Στην συvεδρίαση αυτή, σε σύνολο εννέα (9) μελών ήταv παρόvτα έξι (6) μέλη κι έτσι υπήρχε 

vόμιμη απαρτία. 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

       1)Νικόλαος Σταυρέλης, Πρόεδρoς, 2)Δημήτριος Τζαναβάρας, 3)Ευάγγελος Γεωργακόπουλος, 

4)Αναστάσιος Μποζίκης, 5)Σταύρος Δανιήλ, 6)Βασίλειος Νανόπουλος. 

Α π ό ν τ ε ς 

      1)Νικολέττα Μπονάτσου (αναπληρώνει το τακτικό μέλος Δημήτριο Μανωλάκη, προσήλθε 
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κατά τη συζήτηση του 1ου θέματος ημερήσιας διάταξης), 2)Αθανάσιος Τσατσούλης, 3)Γεώργιος 

Πούρος (προσήλθε κατά τη συζήτηση του 1ου θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης). 

 

Στην συνεδρίαση, σύμφωνα με τα οριζόμενα στις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 75 του Ν. 

3852/2010, όπως ισχύει, προσκλήθηκαν με την ίδια πρόσκληση και οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων του 

Δήμου Κορινθίων.  

Προσήλθε μόνο η Πρόεδρος της Κοινότητας Αρχαίας Κορίνθου κ. Ευτέρπη Καλαμπαλίκη-

Σούκουλη. 

 

           Ο  Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.   

 

  Ο Πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, θέτει υπόψη των μελών της 

Επιτροπής την με αριθμό 674/2024 απόφαση Δημοτικής Επιτροπής, σύμφωνα με την οποία έγινε 

αποδεκτή η υπ΄ αριθ. πρωτ. 43760/18-9-2024 απόφαση του αν. Προϊσταμένου της Διεύθυνσης 

Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας Δήμου Κορινθίων, δυνάμει της οποίας γίνεται αποδεκτή η 

από 16-9-2024 αίτηση διάλυσης της υπ΄ αριθ. πρωτ. 12508/7-5-2020 σύμβασης ανάθεσης 

εκτέλεσης του έργου ΣΧΟΛΙΚΟ ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑ ΑΡΧΑΙΑΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ (ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ) 

προϋπολογισμού μελέτης 3.000.000,00€ (συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α.) (αριθμός μελέτης 

20/2018), αντί ποσού 1.406.945,13€ (συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ) και προθεσμία περαίωσης 

του έργου δέκα οκτώ (18) μήνες από την υπογραφή της, που υπέβαλε η ανάδοχος εταιρεία με την 

επωνυμία GEOGENESIS A.E., το υπ΄ αριθ. πρωτ. 494/8-1-2025 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών 

Υπηρεσιών και Πολεοδομίας Δήμου Κορινθίων προς το Τεχνικό Συμβούλιο Περιφέρειας 

Πελοποννήσου με θέμα «Έγκριση διαδικασίας Μελέτης-κατασκευής του έργου «ΣΧΟΛΙΚΟ 

ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑ ΑΡΧΑΙΑΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ» (8/ΤΑΞΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ), προϋπολογισμού 

4.500.000,00€ Συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. σύμφωνα με το άρθρο 50 του Ν. 4412/16», τα τεύχη 

της υπ΄ αριθ. 150/2024 μελέτης, που έχει συνταχθεί από το Τμήμα Τεχνικών Έργων και Μελετών 

της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας Δήμου Κορινθίων, και την υπ΄ αριθ. πρωτ. 

748/13-1-2025 εισήγηση του Αυτοτελούς Γραφείου Προγραμματισμού Δήμου Κορινθίων, η οποία 

έχει ως εξής: 

 

Θέμα: Αποδοχή της μελέτης με αριθμό 150/2024, τίτλο «Σχολικό Συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου 
(Δημοτικό Σχολείο)» και προϋπολογισμό 4.500.000,00€ σύμφωνα με την περ. κε της παρ. 1 του 
άρθρου 72 του ν. 3852/2010 και υποβολή αιτήματος τροποποίησης της πράξης με τίτλο «Σχολικό 
συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου (Δημοτικό Σχολείο)» με Κωδικό ΟΠΣ 6003527 στο Πρόγραμμα 
«Πελοπόννησος 2021-2027».  
ΣΧΕΤ. : Η αριθ. 745/10.1.2025 Απόφαση Δημάρχου Κορινθίων περί «Ορισμού Αντιδημάρχων» 
(ΑΔΑ: ΡΖΛΚΩΛ7-ΜΥ9) 
 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ 
Ο Αρμόδιος Αντιδήμαρχος Ψηφιακής Πολιτικής και Χρηματοδοτούμενων Προγραμμάτων του Δήμου 
Κορινθίων, έχοντας υπόψη: 
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1. την υπ΄ αριθ. πρωτ. 43760/18-9-2024 απόφαση του Αν. Προϊσταμένου της Διεύθυνσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας Δήμου Κορινθίων, δυνάμει της οποίας γίνεται αποδεκτή η 
από 16-9-2024 αίτηση διάλυσης της υπ΄ αριθ. πρωτ. 12508/7-5-2020 σύμβασης εκτέλεσης του 
έργου ΣΧΟΛΙΚΟ ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑ ΑΡΧΑΙΑΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ (ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ) 
προϋπολογισμού μελέτης 3.000.000,00€ (συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α.) (αριθμός μελέτης 
20/2018) 
2. την αριθ. 46/674/2024 σχετική  Α.Δ.Ε. Δήμου Κορινθίων, περί αποδοχής της απόφασης 
διάλυσης της υπ΄ αριθ. πρωτ. 12508/7-5-2020 σύμβασης εκτέλεσης του έργου ΣΧΟΛΙΚΟ 
ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑ ΑΡΧΑΙΑΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ (ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ) 
3. την αριθ. 150/2024 μελέτη του τμήματος Τεχνικών Έργων και Μελετών της Δ/νσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών και Πολεοδομίας με τίτλο «Σχολικό Συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου (Δημοτικό 
Σχολείο)» και προϋπολογισμό 4.500.000,00€ 
4. το αριθ. 494/8.1.2025 αίτημα του Δήμου Κορινθίων προς το Τεχνικό Συμβούλιο Δημοσίων 
Έργων της Περιφέρειας Πελοποννήσου με θέμα «Έγκριση διαδικασίας Μελέτης-κατασκευής του 
έργου «ΣΧΟΛΙΚΟ ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑ ΑΡΧΑΙΑΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ» (8/ΤΑΞΙΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΧΟΛΕΙΟ), 
προϋπολογισμού 4.500.000,00 € Συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. σύμφωνα με το άρθρο 50 του Ν. 
4412/16 
5. την αριθ. 446573/18.12.2023 Απόφαση Ένταξης της Πράξης «Σχολικό συγκρότημα Αρχαίας 
Κορίνθου (Δημοτικό Σχολείο)» με Κωδικό ΟΠΣ 6003527 στο Πρόγραμμα «Πελοπόννησος 2021-
2027» 

 
Εισηγείται τη συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά με : 

 
Α. Την αποδοχή  της μελέτης με αριθμό 150/2024, τίτλο «Σχολικό Συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου 
(Δημοτικό Σχολείο)» και προϋπολογισμό 4.500.000,00€ από τη Δημοτική Επιτροπή σύμφωνα με 
την περ. κε της παρ. 1 του άρθρου 72 του ν. 3852/2010 όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 44 του 
ν. 5027/2023  
 
Β. Την υποβολή αιτήματος τροποποίησης της ανωτέρω [5] σχετικής Απόφασης Ένταξης, 
προκειμένου να χρηματοδοτηθεί η ανέγερση του  «ΣΧΟΛΙΚΟΥ ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑΤΟΣ ΑΡΧΑΙΑΣ 
ΚΟΡΙΝΘΟΥ»,  με τη διαδικασία μελέτης – κατασκευής σύμφωνα με την αριθ. 150/2024 μελέτη με 
τίτλο «Σχολικό Συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου (Δημοτικό Σχολείο)» και προϋπολογισμό 
4.500.000,00€ 
 
Γ. Την εξουσιοδότηση του Αρμόδιου Αντιδήμαρχου Ψηφιακής Πολιτικής και Χρηματοδοτούμενων 
Προγραμμάτων για την υποβολή της αίτησης τροποποίησης και την υπογραφή όλων των σχετικών 
με την υποβολή της πρότασης εγγράφων. 
 

 

  Ακολούθως ο Πρόεδρος, λαμβάνοντας υπόψη τα ανωτέρω προτείνει την αποδοχή της με αριθ. 

150/2024 μελέτης της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας Δήμου Κορινθίων, την υποβολή 

αιτήματος τροποποίησης της σχετικής απόφασης ένταξης, προκειμένου για τη χρηματοδότηση του 

έργου «Σχολικό Συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου», σύμφωνα με την με αριθ. 150/2024 μελέτη, και την 

εξουσιοδότηση του Αντιδημάρχου Ψηφιακής Πολιτικής και Χρηματοδοτούμενων Προγραμμάτων του 

Δήμου Κορινθίων κ. Ευάγγελου Παπαϊωάννου για την υποβολή του εν λόγω αιτήματος και την 

υπογραφή όλων των σχετικών εγγράφων. 

  Ο κ. Νανόπουλος, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει, μεταξύ άλλων: «Η θέση μας, όπως την είχαμε 

διατυπώσει και στη Δημοτική Επιτροπή και στο Δημοτικό Συμβούλιο, είναι ότι θα έπρεπε να συνεχιστεί 

το έργο και να ήτανε γέφυρα το έργο, το οποίο ήταν χρηματοδοτημένο από το Υπουργείο, και είναι 

λάθος να ξεκινήσουμε ένα καινούργιο έργο.  Παρόλα αυτά η πλειοψηφία αποφάσισε ότι πρέπει να 

διαλυθεί η σύμβαση και να ξεκινήσουμε μια προσπάθεια από την Περιφέρεια να μας δώσει τα 
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4.500.000€.  Θεωρώ ότι στην ίδια θέση προβλέπεται να γίνει, με καινούργια μελέτη ή με την ίδια μελέτη 

το έργο, κι εν τοιαύτη περιπτώσει, με την υφιστάμενη σήμερα κατάσταση και αφού έχει ήδη διαλυθεί η 

σύμβαση, εμείς δε θα διαφωνήσουμε, θα συμφωνήσουμε με την μελέτη, παρότι θεωρούμε ότι δεν 

έπρεπε αυτή η διαδικασία να ακολουθηθεί κι ήταν συμφερότερη για το Δήμο η συνέχιση του έργου με 

τον υπάρχοντα, εκείνη τη στιγμή, εργολάβο». 

  Ο κ. Πούρος, παίρνοντας το λόγο, αναφέρει, μεταξύ άλλων: «…Είχαμε συμφωνήσει εδώ πέρα, και 

νομίζω ότι αυτό θα τηρηθεί, ότι θα παραμείνει ως έχει η μελέτη, η λογική της, γιατί αλλιώς θα 

ξαναμπλέξουμε με Κεντρικά Αρχαιολογικά Συμβούλια και άντε καθάρισε, χρονικά εννοώ.  Το δεύτερο 

είναι ότι πάμε με το σύστημα μελέτη-κατασκευή.  Δεν το έχουμε ξανακάνει ποτέ στο Δήμο, είναι κάτι 

καινούργιο, που θα πάει να υλοποιηθεί.  Το πρόβλημα είναι το εξής, αφού τη μελέτη την έχουμε έτοιμη, 

τι το πάμε μελέτη-κατασκευή;  Αφού τη μελέτη την έχουμε.  Δεν είναι κάτι που δεν έχουμε, από το 

μηδέν, να πεις κάνε μας τη μελέτη, κάνε και μια προσφορά για την κατασκευή και το βγάζουμε σε 

διαγωνισμό.  Αλλά εδώ τη μελέτη την έχουμε ήδη κύριε Δήμαρχε.  Εκτός αν υπάρχει κάποια οδηγία 

από την ειδική διαχειριστική αρχή παρακολούθησης του προγράμματος, οπότε, εντάξει, εκεί δεν 

μπορώ να πω κουβέντα, αν υπάρχει μία τέτοια οδηγία-κατεύθυνση.  Κατά τα άλλα, δηλαδή, μια 

επικαιροποίηση τιμών θα έπρεπε να γίνει λογικά, γιατί πραγματικά οι τιμές είναι του δέκα οχτώ, κι από 

εκεί και πέρα όσο πάει.» 

  Ο Πρόεδρος, αναφέρει, μεταξύ άλλων: «Το έργο αυτό είναι πολύπαθο, από το 2013.  … Τότε είχε 

ενταχθεί… στο ΕΣΠΑ.  Μπήκαν, ένας εργολάβος Παπαδόπουλος Νικόλαος, … ο Καναβός ο Θωμάς 

και κάποιος άλλος, μια κοινοπραξία, μπήκανε, με το που μπήκανε έσκασε το θέμα με τα αρχαιολογικά.  

Τώρα είμαστε στα δικαστήρια με αυτούς, ζητάνε μια αποζημίωση από τότε.  Δεύτερον, πάει το έργο, τα 

χάσαμε τα λεφτά.  Κάνουμε νέα μελέτη, όλα, παλέψαμε σαν Δήμος, δημοπρατήθηκε, το πήρε το έργο 

με τιμές 2018-2019, το πήρε το έργο … η ΓΕΩΓΕΝΕΣΙΣ και το πήρε και με 40-50% έκπτωση, αν 

θυμάμαι καλά, ήτανε λίγο πριν την κρίση.  Μεσολαβεί η κρίση, έρχεται η Ουκρανία, πήγαν οι τιμές 

τσιμέντου και χάλυβα στα ύψη.  Η σύμβαση είναι 1.200.000€, μη γελιόμαστε, αυτή είναι η 

χρηματοδότηση που έχουμε, 1.200.000€.  Κι έφυγε ο άλλος, γιατί σου λέει 1.200.000€ εγώ δεν μπορώ 

να το κάνω.  Μας παίρνει 850.000€ ο Παπαδόπουλος, θυμάστε τότε, που διαφωνούσα εγώ, είπατε ναι 

εσείς, τα κέρδισε όμως κι εγώ δεν μπορώ να κάνω και αλλιώς.  Και στην Οικονομική Επιτροπή και στο 

Τεχνικό Συμβούλιο Δημοσίων έργων και στην Αποκεντρωμένη και νομίζω ότι έχει πάει και στο 

Δικαστήριο, αν δεν κάνω λάθος. … Θα τα πάρει αυτά τα λεφτά.  Αυτός διεκδικούσε, από την εποχή τη 

δική σας ακόμη, από το Γενάρη του 2023, αν δεν κάνω λάθος, νέα αποζημίωση.  Του διεμήνυσα ότι 

δεν θα πάρει άλλα λεφτά.  Αυτά είναι.  Γιατί με αυτά τα λεφτά, προφανώς, κι ο ίδιος κι οποιοσδήποτε 

άλλος, δεν έπαιρνε έργο.  Και συζητάω με τον κ. Πτωχό, τον Περιφερειάρχη, ο Περιφερειάρχης στην 

αρχή μου το απέρριψε, δεν έχω λεφτά καθόλου για την Πελοπόννησο, του είπα θα βάλω κι εγώ, …. θα 

βάλει κι ο Δήμος 1.000.000€, τελικά δεν μπορούσε να γίνει, να βάλουνε δύο φορείς, γιατί είναι καθαρά 

ΕΣΠΑ.  Συμφωνήσαμε το έργο να το χρηματοδοτήσει όλο η Περιφέρεια και θα είναι το μόνο σχολείο σε 

πρόγραμμα ΕΣΠΑ για όλη την Περιφέρεια Πελοποννήσου, στην πρωτοβάθμια εκπαίδευση.  Περιμένει 

τέσσερα πράγματα: ένα, τη διάλυση της σύμβασης.  Την πήραμε απόφαση Δημοτικής Επιτροπής, το 

ΑΔΑ: 9ΗΓΠΩΛ7-Ε35



 

κάναμε.  Για να γίνει διάλυση, πήραμε και βεβαίωση από τον εργολάβο, ότι συμφωνεί στη διάλυση.  

Δεύτερον, την προμελέτη, έπρεπε να κάνουμε προμελέτη.  Η προμελέτη, σας το λέω ρητά και 

κατηγορηματικά, είναι στα ίδια πρότυπα που έχουμε μέχρι τώρα.  Γιατί αν ήταν αλλιώς, θα μπλέκαμε 

… ξανά αρχαιολογίες, ξανά Εφορία Αρχαιοτήτων και λοιπά.  Τώρα, αν θα αλλάξει ο πρώτος όροφος 

και θα γίνουνε τέσσερις αίθουσες αντί για τρεις ή πέντε αντί για τέσσερις, αυτά είναι άλλο θέμα, δεν 

ενδιαφέρει κανέναν, το κάτω ενδιαφέρει και οι κολώνες.  Έγινε και η προμελέτη.  Έπρεπε να γίνει και η 

έγκριση.  Έρχεται σήμερα η έγκριση.  Έπρεπε να γίνει και υποβολή αιτήματος, έρχεται και η υποβολή 

αιτήματος. … Και έπρεπε να σταλεί και στο Τεχνικό Συμβούλιο Δημοσίων Έργων, για να εγκρίνει το 

σύστημα μελέτη-κατασκευή, όπως προβλέπει η νομοθεσία.  Αυτά όλα να γίνουν, σήμερα είναι η 

τελευταία πράξη για να πάει όλος ο φάκελος, ο μισός έχει πάει, τα πρώτα θέματα έχουνε πάει, θα πάει 

κι αυτή η απόφαση με όλα τα στοιχεία της μελέτης … προκειμένου να βγάλει άμεσα, επειγόμαστε, ο 

Περιφερειάρχης την απόφαση ένταξης του έργου στο ΕΣΠΑ 2021-2027 και να αφαιρέσουμε τη 

χρηματοδότηση – σημειωτέο ότι πήραμε και δεσμεύσεις ότι θα αφαιρεθούν και τα λεφτά, που είχαν 

προκαταβληθεί για το έργο το υπάρχον, είχε πάρει νομίζω 120.000€ προκαταβολή, αυτά θα 

επιστραφούν … έχουμε βεβαιώσεις μέσα ότι θα επιστραφούν. … Τελειώνει σήμερα, για να πάρουμε 

την έγκριση, και δεν τελειώσαμε και μετά την έγκριση, απλώς είναι το βασικό εργαλείο για να 

προχωρήσουμε στη δημοπράτηση. Δεν τάζω λαγούς με πετραχήλια, εάν δεν έχουμε σύμβαση, με 

αυτά που έχουμε πάθει μέχρι σήμερα, δώδεκα χρόνια από το 2013, δεν τολμάμε να πούμε μια 

κουβέντα, γιατί έχουμε απρόβλεπτους παράγοντες.  Πάντως στην αρχαιολογία σε καμία περίπτωση 

δεν θα έχουμε εμπόδιο, γιατί δεν αλλάζει τίποτα, έχουμε πάρει όλες τις εγκρίσεις.  Εύχομαι να μην 

έχουμε προβλήματα στη δημοπράτηση.» 

 

      Η Δημοτική Επιτροπή, μετά από διαλογική συζήτηση και λαμβάνοντας υπόψη την ανωτέρω 

εισήγηση του Προέδρου, την με αριθμό 674/2024 απόφαση Δημοτικής Επιτροπής, το υπ΄ αριθ. 

πρωτ. 494/8-1-2025 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας Δήμου Κορινθίων,  

της υπ΄ αριθ. 150/2024 μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας Δήμου 

Κορινθίων, την υπ΄ αριθ. πρωτ. 748/13-1-2025 εισήγηση του Αυτοτελούς Γραφείου 

Προγραμματισμού Δήμου Κορινθίων, τις διατάξεις του άρθρ. 72 του Ν.3852/2010, όπως 

αντικαταστάθηκε και ισχύει, τις διατάξεις του Ν.3463/2006, όπως ισχύει, τις διατάξεις του 

Ν.4555/2018, τις διατάξεις του άρθρου 9 «Αρμοδιότητες δημοτικής επιτροπής – Προσθήκη άρθρου 

74Α στον ν. 3852/2010» του Ν. 5056/2023, όπως ισχύει, τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 74Α του 

ν. 3852/10, όπως προστέθηκε με το άρθρο 9 του Ν. 5056/2023 (ΦΕΚ 163/06.10.2023 τεύχος Α’) 

«…1. Από την αυτοδιοίκητή περίοδο που άρχεται την 1η.1.2024 όπου στην κείμενη νομοθεσία 

γίνεται αναφορά ή παραπομπή στην οικονομική επιτροπή, την επιτροπή ποιότητας ζωής και την 

εκτελεστική επιτροπή των δήμων, καθώς και στις αρμοδιότητες αυτών, εφεξής νοείται η δημοτική 

επιτροπή, η οποία ασκεί τις αρμοδιότητες αυτές», καθώς και κάθε άλλη ισχύουσα, σχετική, 

νομοθετική διάταξη,  
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

  Α.- Αποδέχεται τη μελέτη με αριθμό 150/2024 με τίτλο «Σχολικό Συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου 

(Δημοτικό Σχολείο)» και προϋπολογισμό 4.500.000,00€, που έχει συνταχθεί από το Τμήμα 

Τεχνικών Έργων και Μελετών της Διεύθυνσης Τεχνικών και Υπηρεσιών του Δήμου Κορινθίων και 

έχει θεωρηθεί από τον αν. Προϊστάμενο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Πολεοδομίας του 

Δήμου Κορινθίων, σύμφωνα με τα οριζόμενα στην περ. κε της παρ. 1 του άρθρου 72 του 

Ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 44 του Ν.5027/2023, όπως ισχύει. 

  Β.- Ορίζει την υποβολή αιτήματος τροποποίησης της με αριθ. 446573/18.12.2023 Απόφασης 

Ένταξης της Πράξης «Σχολικό συγκρότημα Αρχαίας Κορίνθου (Δημοτικό Σχολείο)» με Κωδικό 

ΟΠΣ 6003527 στο Πρόγραμμα «Πελοπόννησος 2021-2027», προκειμένου να χρηματοδοτηθεί η 

ανέγερση του  «ΣΧΟΛΙΚΟΥ ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑΤΟΣ ΑΡΧΑΙΑΣ ΚΟΡΙΝΘΟΥ»  με τη διαδικασία μελέτης 

– κατασκευής σύμφωνα με την με αριθ. 150/2024 μελέτη με τίτλο «Σχολικό Συγκρότημα Αρχαίας 

Κορίνθου (Δημοτικό Σχολείο)» και προϋπολογισμό 4.500.000,00€. 

  Γ.- Εξουσιοδοτεί τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο Ψηφιακής Πολιτικής και Χρηματοδοτούμενων 

Προγραμμάτων του Δήμου Κορινθίων κ. Ευάγγελο Παπαϊωάννου για την υποβολή της αίτησης 

τροποποίησης και την υπογραφή όλων των σχετικών με την υποβολή της πρότασης εγγράφων. 

 

Αφoύ έγιvε η σύvταξη τoυ αvωτέρω πρακτικoύ υπoγράφεται όπως o Νόμoς oρίζει. 

Η αvωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 1/4/2025.- 

 

                                                                         Ακριβές απόσπασμα 

Κόρινθος, 14-1-2025 

Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής 

 

 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΤΑΥΡΕΛΗΣ 
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